
Referat

Bestyrelsesmøde 24/4 2024 kl. 19.30
hos Søren. 
Deltagere: Connie, Erling, Søren

Regnskab 
Vi kommer ud af regnskabsåret med et lille overskud på kr. 1800. Regnskab klar til revisor
Budget 2024/25
Budget med stort set uændrede beløb, dog med et underskud, idet vi regner med at skulle have grus 
på vejene.

Vejene
1 Vedligeholdelsen
   Vejene har klaret den våde vinter forbløffende godt . 
    Lidt huller Agervej/Havrevej. Erling spørger vejmanden om evt. mulighed for udbedring.

2 Aftale med naboerne? 
   Vi foreslår en aftale, hvor de betaler ½ af vores udgift til Agervej. Søren udformer brev.

Siden sidst
Intet at bemærke

Generalforsamling
30/6 2024
kl. 10 – 12
Sted hos Erling
På valg: Formand for to år, bestyrelsesmedlem Connie.  Acceptere genvalg
Mindst en suppleant Søren spørger om genvalg
mindst en revisor og en suppleant herfor for et år. Connie spørger om genvalg.

Evt.
Intet at bemærke

Bilag : Fl’svar, Svar fra Huset


